
 

 

Tid   Punkt + indhold + formål Proces 
Drøftelse 

Beslutning 
orientering 

Ansvarlig  Referat  

 1. Godkendelse af dagsorden. 

Herunder valg af mødeleder 

 DHK Dagsorden godkendt. 

 2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Herunder underskrift af referatet fra forrige møde 

Beslutning DHK Seneste referat godkendt. 

5 min 3. Elevrådet orienterer 

 

Orientering Elevråd Elevrådet arbejder med demokrati-dag. Evaluering af 
tiltag bl.a. vandautomater. 

10 min 4.  Orientering samarbejde med Erhvervsskole Orientering SL Søren gennemgik oplægget omkring Erhvervscamp. Et 
samarbejder med HerningHolm Erhvervsskole. Både et 
forårsforløb og selv Erhvervscamp for det kommende 
skoleår. 

  

30 min 5. Budget 2024 Beslutning LN Hanne gennemgik skolens regnskab for 2023.  
Regnskab for 2023 lukkes og godkendes som fremlagt 
af skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsesmøde Lind Skole 

Skolebestyrelsesformand: Dennis Heldgaard Kristensen 

Næstformand:  Rikke Bjerrehuus Folden 

Deltagere: Dennis Heldgaard Kristensen, Kim Gadegaard, Mikael Koed Thomsen, Kate Sinnbeck, Mette Juhl-Nielsen, Ditte 
Gjermand Hansen, Lisbeth Noe, Søren Led-Jensen, Tore Gundersborg Sandbøl, Hanne Lolholm, Tina Weiland, Heidi Grundahl 

Elevrådsrepræsentanter: Bastian 

Afbud:  Rikke Bjerrehuus Folden,  Anette Wulff Olesen, Kasper (elevråd) 

Suppleanter:  

Dato: 28.02.2024  
Sted: Lind skole, Parlamentet 

Dagsorden 

Mødeleder: KS 

Dagsorden: DHK 

Referent: SL 



Lisbeth gennemgik budget 2024, herunder at der 
tildeles skolen 800tkr mindre til budgetåret som følge 
af kommunale besparelser, samtidig med at der er 
tilført midler til en forventet overenskomstmæssig 
lønregulering svarende til 4,1%. Det foreslås, at der 
arbejdes med et planlagt underskud for 2024, som 
reguleres i 2025 bl.a. pga. væsentlig øget elevtilgang 
samt naturlig afgang blandt skolens ansatte. 

 

Skolebestyrelsen tilslutter sig budgetforslaget, 
herunder et planlagt underskud i 2024.  

 

Endelig afventer bestyrelsen resultatet af den nye 
tildelingsmodel. På dagens SB-møde er denne endnu 
ukendt. 

 

5 min 6. Skolebestyrelsesvalg Orientering DHK Dennis gennemgik de indledende øvelser til det 
kommende skolebestyrelsesvalg. Der er tre SB-poster 
samt to suppleanter på valg.  

Der ophænges posters omkring valget. Elevrådet er 
også i proces med en video omkring skolevalget. 

Skolebestyrelsesvalget følger forvaltningen plan 
omkring dette. 

   

10 min 7. Nye anbefalinger vedr. Skærmbrug Drøftelse LN Lisbeth gennemgik de nye anbefalinger til brug af 
skærme i grundskolen. Bl.a. mobilfri skole, spær 
adgange, brug kun skærme, når det er didaktisk og 
pædagogisk hensigtsmæssigt m.v.  

 

10 min 8. Førskole anno 2024 Orientering LN Tore gennemgik forberedelserne til førskole-forløbet 
2024. Medarbejdere er orienteret, herunder hvorledes 
der i forløbet skabes tryghed og strukturer for 
førskolegruppen. Der er fokus på at minimere skift for 
førskole-børnene eks. benyttede lokaler, pædagoger 
m.m. 



 

10 min 9. Parkeringslomme Kollundvej Drøftelse KG Kim gennemgik nogle tanker omkring manglende 
skiltning ved parkeringslommen ud til Kollundvej. Er 
der mulighed for opsætning af en skiltning til 
markering af af- og pålæsning mellem 07.00-09.00?  
Der kan rettes henvendelse som privat borger til 
kommunen, idet dette er kommunens område/ansvar. 

  

10 min 10. Procedure ved overgreb – Foranlediget af Borup sagen Orientering LN Lisbeth gennemgik forhold og opmærksomheder bl.a. 
omkring overgreb, foranlediget af Borup-sagen. I 
sådanne sager er der en særlig opmærksomhed på 
”hvem som ejer sandheden”. 

 

Skolen har beredskabsplaner, voldspolitik, 
trivselsbarometer, antimobbe-strategi og senest 
”janusbarometer” ved seksuelle bekymringer.  

 

15 min 11. Personaleomsætning Orientering SL Søren gennemgik forholdene omkring 
personaleomsætning fra januar 2022 – januar 2024. 
Lærere skifter typisk stilling på baggrund af: 

- Skifte til privatskole 
- Ønske om arbejdssted tættere egen bopæl 
- Langvarigt fravær. 

 

10 min 12. Rigets tilstand 

 

Orientering LN Lisbeth orienterede om, at de sager der er i medierne, 
naturligvis også fylder i samtalerne her på skolen.  
Derudover skal der i kommende skoleplan fremgå en 
prioritering af fokusområder for kommende skoleår.  

 

10 min 13. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 

- SFO 

Orientering Alle Meddelelser fra skoleledelsen: 

- Velgennemført skoleudviklingssamtale. 
Referatet fra mødet kommer på hjemmesiden 
når denne er godkendt af forvaltningen.  



- Skolebestyrelsesformanden 

- Personalet 

Andre 

Fra SFO: 

- Indviet klubbens nye lego-lokale og deres nye 
aktive-floor. Nyt overdækket areal ved 
klubben.  

Fra SB-formanden: 

- BFU-møde på Lind Skole. Med efterfølgende 
rundvisning på skolen. En meget positiv 
oplevelse. Der ønskes ikke en ny Lind Skole, 
men en udvikling/udbygning. 

Fra personalet: 

- Emneuge uge 12, afdelingsvis. 
 

 14. Punkter til næste møde 

 

Drøftelse Alle - Skolens arbejde med sager som kan have en kobling  
  til ”bekendtgørelsen for god ro og orden”. 

- Timefordelingsplanen 

 15. Eventuelt 

-  

Drøftelse Alle Gode oplevelser med bogstavtræning for de yngste 
elever ved brug af active-floor. 

 


